
Rada Miejska w Tułowicach 

Radni - Sesja 

Protokół nr XVII/2020 

XVII Posiedzenie Rady Miejskiej w Tułowicach w dniu 27 lutego 2020  

Obrady rozpoczęto 27 lutego 2020 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 18:57 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Przemysław Bielecki 

2. Jan Bojkowski 

3. Krzysztof Chodorowski 

4. Frédéric Coppin 

5. Arkadiusz Drążek 

6. Tomasz Gala 

7. Roman Kopij 

8. Michał Luty 

9. Stanisław Momot 

10. Krzysztof Mróz 

11. Krzysztof Ptak 

12. Andrzej Reszka 

13. Anna Sokulska 

14. Agnieszka Zawadzka 

15. Bernadeta Żytkiewicz 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Posiedzenie XVII sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin, 

powiedział, że przebieg obrad jest nagrywany, transmitowany na żywo i rejestrowany  

za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk a wersja archiwalna dostępna jest  

w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej Urzędu oraz w sposób 

zwyczajowo przyjęty. Stwierdził, że w sesji bierze udział 15 Radnych, co stanowi kworum, 

przy którym Rada Miejska w Tułowicach może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin przywitał wszystkich obecnych,  powiedział 

że porządek obrad Radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi, i zapytał czy są wnioski  

o wprowadzenie zmian. 

Brak wniosków. 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad. 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z XVI Sesji Rady Gminy z dnia 30 stycznia 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że protokół Radni otrzymali  

w terminie i zgodnie ze statutem, zapytał czy ktoś z Radnych ma uwagi do protokołu.   

Brak uwag. 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcia protokołu z XVI Sesji Rady Gminy z dnia 30 stycznia 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdził, że protokół z XVI sesji został 

przyjęty. 

 

4. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy z dnia 27 stycznia 

2020 r. Przewodniczący Rady Miejskiej Frederic Coppin powiedział, że protokół Radni 

otrzymali w terminie i zgodnie ze statutem. Brak uwag do protokołu. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Przyjęcia protokołu wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy z dnia 27 stycznia 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Frédéric Coppin stwierdzi, że protokół z posiedzenia Komisji 

został zatwierdzony jednogłośnie. 

 

 

 

 

 



5. Informacja o stanie ładu, porządku i bezpieczeństwa publicznego oraz 

podejmowanych działaniach zmierzających do zmniejszenia przestępczości na terenie 

Gminy Tułowice. 

 

Komendant Komisariatu Policji w Niemodlinie nadkomisarz Jan Pajączek przedstawił 

prezentację i omówił jej zakres. 

 

6. Informacja o stanie zabezpieczenia przeciwpożarowego na terenie Gminy oraz 

gotowości niesienia pomocy w przypadku klęski żywiołowej. 

Jarosław Słaboń i Błażej Sołtys z Wydziału Bezpieczeństwa Komendy Wojewódzkiej Policji 

przedstawili prezentację na temat zakresu działań nowo powstałej grupy poszukiwawczej 

osób zagonionych. 

 

7. Informacja o działalności OSP na terenie Gminy Tułowice. 

st. kpt. Adrian Joniec Komendant Jednostki Ratowniczo-Gaśniczej w Niemodlinie 

przedstawił prezentację opisującą działalność Jednostki na terenie Gminy. 

 

Prezes OSP Tułowice Michał Luty przedstawił prezentację na temat działań Jednostki. 

 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy 

Tułowice. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Pani 

Marta Kaleta przedstawiła projekt uchwały i zapytał, czy są pytania. 

Brak pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących żłobki na terenie Gminy Tułowice. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVII/95/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

 



9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany formy działania zakładu 

budżetowego i uchwalenia statutu samorządowego zakładu budżetowego. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że podczas posiedzenia Komisji Dyrektor 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Jacek Sulikowski przedstawił projekt 

uchwały i zapytał, czy są pytania. 

Brak pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany formy działania zakładu 

budżetowego i uchwalenia statutu samorządowego zakładu budżetowego. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVII/96/2020 została podjęta jednogłośnie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach  

na 2020 r.  

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że Plan Pracy Rady powstał na podstawie 

wniosków przygotowanych przez dyrektorów i kierowników jednostek. 

Brak pytań. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Tułowicach na 2020 r.  

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVII/97/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

 

 



11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że na posiedzeniu Komisji Zmiany 

zostały omówione przez Skarbnik i zarządził głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Tułowice na 2020 r. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVII/93/2020 została podjęta jednogłośnie. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Skarbnik Gminy Bożena Gąska odczytała uchwałę RIO w Opolu w sprawie opinii  

o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Tułowice. 

 

Głosowano w sprawie: 

 

Podjęcia uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Wyniki głosowania 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

 

ZA (15) 

Przemysław Bielecki, Jan Bojkowski, Krzysztof Chodorowski, Frédéric Coppin, Arkadiusz 

Drążek, Tomasz Gala, Roman Kopij, Michał Luty, Stanisław Momot, Krzysztof Mróz, 

Krzysztof Ptak, Andrzej Reszka, Anna Sokulska, Agnieszka Zawadzka, Bernadeta Żytkiewicz 

Przewodniczący stwierdził, że Uchwała nr XVII/94/2020 została podjęta. 

 

13. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Tułowic między Sesjami. 

 

Burmistrz przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej, wspominając obchody 

uroczystości 50 rocznicy zawarcia związku małżeńskiego przez mieszkańców Tułowic. 

Przedstawiony został materiał filmowy z uroczystości. 

 

Powiedział również o spotkaniu z projektantem świetlicy w Szydłowie, z którym została 

podpisana umowa na wykonanie tego projektu. 



14. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Rady 

Miejskiej między Sesjami.  

 

Wiceprzewodniczący Rady Roman Kopij przedstawił sprawozdanie z działalności 

międzysesyjnej. 

 

15. Interpelacje i zapytania radnych. (na piśmie) 

 

Frédéric Coppin przedstawił wniosek Radnego Krzysztofa Mroza o szeroką informację  

o możliwości „zostawienia” podatku dochodowego w Gminie, w której się zamieszkuje. 

Przedstawiona została  Prezentacja Multimedialna wykonana na zlecenie Gminy. 

 

Radny Krzysztof Mróz zabrał głos w powyższej sprawie. 

 

Frédéric Coppin poprosił o przedstawienie następnego wniosku Radnego Mroza. 

Radny Krzysztof Mróz odczytał wniosek, dotyczący ulgi w opłatach za gospodarowanie 

odpadami dla gospodarstw posiadających kompostowniki. 

 

Przewodniczący poinformował, że odpowiedź zostanie przygotowana przez Burmistrza  

w formie pisemnej. 

 

16. Odpowiedzi na listy i zapoznanie się z otrzymaną korespondencją od poprzedniej 

Sesji.  

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że wszystkie listy są udostępnione na 

stronie e-sesji. 

Wiceprzewodniczący Roman Kopij wspomniał o wniosku Koła Wędkarskiego w Tułowicach 

o dofinansowanie budowy wiaty. 

Burmistrz Andrzej Wesołowski obiecał pomoc Wędkarzom w realizacji inwestycji. 

17. Odpowiedzi na wolne wnioski z poprzedniej Sesji oraz Komisji Wspólnej. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin powiedział, że poprzez e-sesję odpowiedzi 

zostały Radnym dostarczone i przedstawił złożone wnioski. 

 

18. Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin poinformował o mistrzach Polski  w dżiu-dżitsu:  

Pani Moince Wożniak i Panu Michale Rybickim.  

Dyskutowano na temat podwyżki ceny energii elektrycznej oraz możliwości wprowadzenia 

do budżetu bieżącego roku nowych inwestycji. 

W dyskusji udział wzięli: 

- Krzysztof Mróz 

- Andrzej Wesołowski (Ad Vocem) 

- Jacek Sulikowski 

- Krzysztof Ptak 

- Helena Wojtasik 

- Krzysztof Mróz 

- Krzysztof Ptak (Ad Vocem) 



- Frédéric Coppin 

- Andrzej Wesołowski (Ad Vocem) 

- Jacek Sulikowski 

 

Dyrektor ZGKiM Jacek Sulikowski przedstawił prezentację multimedialną dotyczącą 

remontu świetlicy w Tułowicach. 

Przewodniczący Rady Frédéric Coppin podał wstępne terminy: 

30.03.2020 r. godz. 16:00 - wspólne posiedzenie Komisji, 

02.04.2020 r. godz. 16:00 - sesja. 

 

19. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Tułowicach 

 Frédéric Coppin 

 

Przygotował(a): Iwona Węgrowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


